
Bruno Verbergt: 

“Ons geluk hangt niet af van het 
aantal boeken dat we thuis in de 
kast hebben staan.”

-

-

Wat is de stand van zaken omtrent duurzame ontwikkeling in 

de cultuursector? 

-

de studiedag Focus op duurzame bibliotheken en archieven

Focus -

-

-

Focust de sector zich vooral nog op het infrasturcturele aspect 

of gaat het ook over duurzame ontwikkeling in de bedrijfs-

voering?

-

-

-

-

-

-

Wat, schat u, zijn de voornaamste struikelblokken die biblio-

theken en archieven, bij het verankeren van duurzame ontwik-

keling in hun bedrijfsvoering, kunnen tegenkomen? 

-

-

Julie Hendrickx 
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mindset

-

-

-

-

-

Kan de sector zijn engagement makkelijk waarmaken? Stuit 

men niet altijd op een overheid die ook mee moet willen? 

-

-

-

-

Beschikken onze Vlaamse bibliothecarissen over voldoende 

leiderschapskwaliteiten? 

-

-

-

-

Wat ik graag anders zou doen, is bewust minder 

kunnen consumeren.
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-

-

-

-

-

De beste voorbeelden in verband met leiderschap zijn voor-

alsnog buitenlandse voorbeelden? 

-

-

-

-

Zou de sector gebaat zijn bij een eenduidige visie over duur-

zaamheid? 

-

-

-

-

-

Hoe beoordeel jij in het kader van duurzaamheid je eigen 

levensstijl? 

-

-
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